

## “EdU Library” Mobile App 「EdU Library」流動應用程式

The Library is pleased to present a new mobile app “EdU Library” – a one-stop portal to EdUHK Library resources and services:

- Search for books, articles and media resources
- Check “MyLibrary” records for your loans with due dates, status of requested items and more
- Make purchase suggestions
- Make reservations and check the real-time availability of library facilities such as Study Carrels, Group Discussion Rooms and more
- Check today’s opening hours and get the latest news of the Library
- Check the new materials list for latest books and media acquired by the Library
- Get access to “Library Handbook”, various Library Guides and FAQs
- Contact Library Staff via the “Ask a Librarian” function

Act now and install “EdU Library” mobile app from App Store or Google Play.

「EdU Library」教大圖書館流動應用程式現已推出，一站式涵蓋多項圖書館資源和服務：

- 檢索各類圖書、期刊論文和媒體資源
- 登入「MyLibrary」，檢視外借圖書館物品清單、到期日及預約物品最新情況等資訊
- 向圖書館提交訂購建議
- 實時查看及預約研修閣自修間、小組討論室等設施
- 查看圖書館當天開放時間、最新消息及通告
- 查看圖書館新書通報
- 閱覽《圖書館手冊》、各種使用指引及常見問題
- 透過網上查詢聯絡圖書館館員

歡迎前往 App Store 或 Google Play 下載

「EdU Library」流動應用程式。



<https://edulib.me/app>  
App Store & Google Play

Sidney Cheng, Librarian  
圖書館館長 鄭保瑛  
16 September 2019

